
PRoToKÓŁ NR xxv/2009

z przebi €gu obrad XXV Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej w dniu

29 października 2009r. w godz. 1000 - 1210.

XXV Sesję Rady Gminy Świnice Warckie otworzył i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Tutak.

Przewodniczący stwięrdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi

quorum przy którym rada gminy może obradować i podejmować uchwały.

Na wniosek Wójta Gminy Przewo<lniczący proponuje o włączenie do porządku obrad rady

punktu pn. ,,spotkanie z funkcjonariuszami Policji"'

Wniosek przyjęLo j  ednogłośn ie.

Przyjęto następujący porządek obrad sesji:

1. otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

f' Przy1ęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3' Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy'

4. Informacj a o działalności Wójta Gminy między sesjami.

5. Spotkanie z fuŃcjonariuszami Policji.

6' Ustalenie ceny iyta dla celów podatku rolnego.

7. Podjęcie uchl ia|y w sprawie:

ll zaIwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie

ścieków,

2/ określenia wysokości rocznych stawek podalku od środków transportowych oraz

zwolnień od podatku od śro<lkórv transportowych'

3/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od

nieruchomości,

4/ ustalenia średniej ceny sprzedaży drewna do celórv podatku leśnego,

5/ ustalenia wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny, na

porlatek 1eśny oraz wzorów formularzy informacji rv sprawie podatku od

nieruchomości, po<latku rolnego oraz podatku leśnego'

6/ ustalenia opłaty od posiadania psów,

7l opłaIy targowej,
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8/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r.

9l zaciagnięcia poŻyczk.na wyprzedzające finansowanie zadania w ramach działania

,,odnowa i rozwój wsi'' objętego Programem Rozwoju obszarów Wiejskich na lata

2007 2013

8. Interpelacje radnych.

9. Wolne wnioski i informacje.

l0. Zamknięcie sesji.

Ad. 1

Jak wyże.1.

Ad.2

Protokół z XXIV sesji został wyłożorry do wglądu, radni przyjęli go jednogłośnie bez

uwag.

Ad. 3

Sprawozdanie złożył Wójt Gminy, nie wniesiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /.

Ad .4

Informacj ę złożył Wójt Gminy, nie wnięsiono uwag do informacji / w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 5

Wójt Gminy podziękował Panu Ryszardowi Ircha za pracę na stanowisku dzielnicowego

w związku zjego odejściem na emer}.turę.

Nowego dzielnicowego mł. asp. Mariusza Brząkałę przedstawił kierownik Rewiru

Dzielnicowych asp. Mirosław Jabłoński.

Ad .6

Projekt uchwały w sprawlę obniŻki śrędniej ceny skupu Żyta d|a celów podatku rolnego

przedstawił Wójt Gminy proponując stawkę w wysokości 30,00 zł za I q'

Radny Mikołaj olejnik zgłosił wniosek proponując stawkę w wysokości 28,00 zł za 1 q,
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W dyskusji radni przedstawili różne Zdania na temat proponowanych stawek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosęk z proponowaną stawką 28,00 zł za 1 q.

za wnioskiem głosowało 6 osób

przeciw głosowała 
,l 

osoba

wstrzymało się od głosu 7 osób / 14 radnych obecnych /

wniosek z proponowaną stawką 28,00 Został przy1ęty.

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały ze stawką 28,00 zł za I q.

UchwałęNrXXV/170/2009wsprawieobniżkiśredniejcenyskupuŻyadlacelówpodatku

rolnego przyjęto przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu.

Ad .7

1/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy, nie wniesiono uwag do projeknr.

Uchwałę Nr XXV/171/2009 w sprawie zatwierdzęnia taryf za zbiorove zaopatrzenie w

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przyjęto jednogłośnie.

2/ projekt uchwały prze<lstawiła Skarbnik Gminy, nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXV/17212009 w sprawie określęnia wysokości rocznych stawek podatku od

środków transportowych oraz zwolnień od po<latku od środków transpofiowych przyjęto

jednogłośnie.

3/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy

Radny Karol Różalski zgłosił wniosek, aby w $ l pkt. 2 lit' e propono\łaną Stawkę

pozostawić na poziomie obecnie obowiązującym, czyli 3,08 zł od 1m2 - w projekcie jest

propozycja 3,17 zł

Wniosek poddano głosowaniu.

Za wnioskiem głosowało 12 osób

wstrzymały się od głosu 2 osoby / 14 radnych obecnych /

Wniosęk został przy jęty.

Uchwałę Nr XXV/173/2009 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchonrości przyjęto jednogłośnie.
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4/ jednogłośnie zdecydowano nie obnizać ogłoszonej stawki w Komunikacie Prezesa

Głównego Urzędu Statysty cznego z dlia2} pażdziernika 2009r. w sprawie średniej ceny

sprzedaŻy drewna obliczonej wg średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa Za

pierwsze trzy kwańały 2009r. która wynosi 136,54 zt za 7m3 .

5/ podczas omawiania tematu radni jednogłośnie zdecydowali nię zmieniaó obecnie

obowiązujących stawek podatku. Jednogłośnie zdecydowano, że Uchwała Nr XIl73l200]

w sprawie ustalenia wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny, na

podatek leśny oraz wzorów formularzy informacji w sprawie podatku od nieruchomości,

podatku rolnego oraz podatku leśnego będzie obowiązywać również w 2010r.

6/ podczas omawiania tematu radni jednogłośnie zdecydowali nię zmieniaó obecnie

obowiązujących stawek podatku. Jędnocześnie zdecydowano, ie Uchwała Nr X1l74l2007

w sprawie opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty od posiadania psów będzie

obowiązywaó również w 20l0r.

7l podczas omawiania tematu radni jednogłośnie zdecydowali nie zmieniać obecnie

obowiązujących stawek podatku. Jednogłośnie zdecydowano, Żę Uchwała

Nr XII/108/2004 w sprawie opłaty targowej będzie obowiązywać również w 2010r.

8/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy' nie rł'niesiono uwag do projektu'

Uchwałę Nr XXV/l74l2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budiecie gminy na rok

2009 przyjęto jednogłośnie.

9/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, nie wnięsiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXV/I7512009 w sprawie zaciągnięcia poŻyczki na wyprzedzające

finansowanie zar]ania w ramach działania ,'odnowa i rozwój wsi'' objętego Programem

Rozwoju obszarów Wiejskich na \ata 2007 _2013.

Ad. 8

Radny Krzysztof Tutak

. powinniŚmy spróbować ponowió starania o przywrócenie badań krwi w ośrodku zdrowia
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Wójt Gminy poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z dr M. Witkowską która

stwierdziła, Źe ma w swoich planach przywrócenie badań krwi w ośrodku zdrowia.

Radny Zbigniew Ziółkowski

- pracujemy dziś nad podatkami, kłócimy się, brakuje pieniędzy, a od pewnego czasu w

pomieszczeniach PSL działa Biuro Poselskie Stanisława olasa' Pan Poseł powinien za

udostępnienie pomieszczenia płació do budżetu gminy, bo przecieŻ posłowie na swoje

biura dostają środki _ proszę Pana Wójta o poinformowanie rady na następnej sesji jakie

poczynił w tym temacie czynności.

Wójt Gminy wyjaśnił, Źe udostępnił pomieszczenie na prośbę Prezesa PSL Henryka

orzechowskiego i uznał to za zaszcz',t. dla gminy, że Pan Poseł zachciał uruchomić u nas

swoje biuro.

Radny Zbigniew Ziółkowski zwrócił uwagę, ize organizacje nie mają dochodów i dlatego

mogą Za zgodą rady korzystać nieodpłatnie z wyznaczonych pomieszczeń, alę Pan Posęł

ma na to środki' więc Wójt jest rozrDJtny rezygnując z wpływów Z tego ł{ułu.

Radna Grażyna Bartczak

- szybko zapominamy ile Pan olas zrobił dobrego dla naszej gminy przęcieŹ te

pomieszczenia i tak wykorzystywane są nieodpł atnie przez organizacje.

Zastępca Wójta Tadeusz Bednarek poinformował, Że dzieci na basen wyjeżdŻająz dwóch

programów i mogą skorzystaó wszystkie dzieci _ w okresie zimowym zorganizowaliśmy

wrylazdy na kry'ty basen do Ozorkowa.

Ad .9

Radny Radosław Jabłoński

- czy na nowych drogach w Stawiszynie i Zbylczycach planowane są pobocza

Wójt Gminy poin|ormował, że mająbyó robione pobocza.

Sołtys Zygmunt Grzelak

. kiedy będzie oświetlęnie na Podgórzu

Sołtys Henryk olczyk

- Lyków teŻ czeka na oświet|enie

Wójt Gminy nię może dziś obiecać nowych lamp, obecnie przygotowywany jest projekt

budżetu na nowy rok.
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Sołtys Kazimierz Gąsiński

- powinny być przed zimązałatane dziury w drogach

Wójt Gminy ma wątpliwości, czy warto przed zimą wysyłać na drogi równiarkę.

Radny Karol Różalski

- może chociaż te drastyczne miejsca zasypać' na wiosnę z mate1 dzivy zrobi się większa

Sohys Sławomir Augustyniak

- jest coraz więcej wałęsającyclr się psów' należy coś z lym r'robić

wójt Gminy wyjaśnił, żę przy pomocy mieszkańców udało się wyłapać dwa psy, teraz tei.

prosi o pomoc.

Sołtys Henryk olczyk zwrócił uwagę na dziki, które niszczą uprawy, a trudno porozumiec

się z Kołenr Myśliwskim.

Ad. 10

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXV Sesję Rady

Gminy Świnice Warckie.

Na tym protokół Zakończono i podpisano.

Protokołowała

lnq 'pF l<tor

.łn"a tJt.,;j:,,{*L

j

PItlE\ł ()i lŃlClAcY
RA|N ( ; t \ ' l ŃY

Krz\ '';lot-1irtąk


